
Zápis z jednání komise bezpečnostní a prevence kriminality Rady MČ 

Praha 9 ze dne 26.6.2023 
 

Přítomni:  Mgr. Tomáš Kladívko, Lenka Zumrová, Ing. Vasil Silvestr Pekar, Mgr. 

Adam Vážanský, Bc. Jan Poupě, Mgr. Pavel Pospíšek, Ing. Alexander Dellamária 

Host : Mgr. Vlastimil Olič, Bc. Kateřina Urbanová 

                     

Program jednání: 

1. Projednání stavu akceschopnosti obvodního ředitelství městské policie Praha 9. 

2. Různé, diskuse.                

 

Jednání zahájil předseda komise pan Mgr. Tomáš Kladívko. Seznámil členy komise 

s programem jednání. Členové komise schválili návrh předsedy a program jednání. 

Termín další schůzky byla stanovena na 11.9.2023.   

ad 1 ) 

Ředitel obvodního ředitelství městské policie Praha 9 (dále jen OŘ MP P9)  Mgr. Olič 

seznámil členy komise se stavem akceschopnosti příslušníků městské police na území 

MČ Prahy 9. Z tabulkově stanovených 99 pracovních míst je obsazeno 96. Vedení OŘ 

je složeno z 10 osob. Ve směnách pracuje 43 osob. Na služebnách v Letňanech a 

Čakovicích pracuje 18 osob, ve Kbelých 14, v Satalicích 2 osoby, ve Vinoři 2 osoby a 

v Hrdlořezích 7 příslušníků městské policie. Dopravní vybavení OŘ MP P9 se skládá 

z 12 vozidel, 7 motocyklů a ze 6 elektrokol. V souvislosti s dotazem předsedy komise 

Mgr. Kladívka na potřeby OŘ MP k zajištění akceschopnosti ředitel Mgr. Olič  navrhuje 

z důvodu vysokého počtu oznámení, které se týkají z 99% dopravních přestupků, 

navýšit tabulkové místa o 5 až 6 osob. Uvedený počet příslušníků MP chybí ve veřejné 

pořádkové službě, zejména v zajišťování pořádku v parcích.   

ad 2 ) 

Mgr. Vážanský v souvislosti s požadavkem ředitele OŘ MP P9 na navýšení počtu 

příslušníků OŘ MP, informoval o plánu městské části Prahy 9, získat dotaci na zajištění 

činnosti 6 asistentů prevence kriminality v roce 2024. Člen komise Bc. Poupě vznesl 

dotaz na činnost nově zřízeného dohledového centra OŘ. Ředitel OŘ MP P9 kladně 

hodnotil funkcionalitu dohledového centra, zejména testovaného projektu inteligentního 

kamerového systému NUMERI. Doporučil lokální kamerový systém MČ Prahy 9 

začlenit do magistrátního kamerového systému z důvodu efektivity reakce na 

mimořádné události. Člen komise Ing. Pekar připomněl problematiku bezdomovců na 

území MČ a zdůraznil nutnost soustavné práce k jejich znovuzačlenění do společnosti. 

 

      Usnesení komise k bodům: 

1.  Komise vzala na vědomí stavu akceschopnosti obvodního ředitelství městské policie 

Praha 9. 

2.  Komise ukládá tajemníkovi zajistit příští jednání komise v prostorech hasičské 

stanice Holešovice dne 11.9.2023.  

 

Zapsal:  Ing. Alexander Dellamária    Schválil:   Mgr. Tomáš Kladívko 

                       tajemník BK                              předseda BK 


